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УВАЖАЕМИ КОЛЕГИ, 

 

С голямо удоволствие искам да ви уведомя, че вчера, 31 август 

2021, моят доклад за проблемите с интелектуалната собственост 

в Европейския съюз беше приет от Комисията по култура и обра-

зование (CULT) към Европейския парламент с 28 гласа „за“ и 1 

„въздържал се“. Затова искам да изразя голяма ми благодарност 

към всички вас, които с конкретни предложение, мнения и съ-

вети, помогнаха на мен и моя екип да изразим и защитим българ-

ската позиция по цял кръг въпроси, които започват с авторските 

и другите сродни права, преминават през правилното транспони-

ране, разбиране и спазване на европейски директиви и завършват 

с проблемите, свързани с интелектуалната собственост, новите 

технологии и изкуствения интелект.  

 

Всичко това засяга творческата и научната дейност на повече от 

100 000 българи и общо над 30 милиона човека в държавите 

членки. На повечето места – включително и в България – от го-

дини се натрупали толкова много проблеми, а волята за промяна 

е така слаба, че създаденото положение изглежда невъзможно за 

промяна. Но аз вярвам, че противоречията може и да изглеждат 

нерешими, но с работа, усърдие и търпение те могат да бъдат 

справедливо решени. Затова ще продължавам да работя, за да 

може трудът, талантът и постиженията на хората, които се зани-

мават с изкуство, наука и технологии в Европейския съюз да бъ-

дат безспорно признати, безусловно защитени и достойно оцене-

ни.   

 

Надявам се, че и в бъдеще ще действаме заедно, за да разрешим 

най-спешните проблеми в областта на българската култура и из-

куство още повече, че заради трудностите с транспонирането на 

няколко европейски директиви и пълното политическо безвремие в 

България, над страната ни е надвиснала опасността от най-малко 

една наказателна процедура от страна на Европейския парламент.  

 

 

С огромно уважение и най-добри пожелания, 

 

 

Андрей Слабаков  


